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Reservation 
§ 57 Investeringsprogrammet 2022-2034

Investeringsprogrammet ska fastställas två gånger per år, i juni och november, enligt gällande inve-
steringspolicy. Programmet bygger på kommunstyrelsens plan för strategiska investeringar som fast-
ställts löpande av kommunstyrelsen. 

I novemberbeslutet lades det Bll nya projekt motsvarande 667 miljoner kronor. I det beslutet yrkade 
vi avslag på några av projekten och kvarstår vid vårt yrkande på aE deEa ska strykas ur programmet. 

I det nya investeringsprogrammet föreslås aE programmet yEerligare ska utökas med 364 miljoner 
kronor. Det är en ökning på 1 031 miljoner kronor på bara eE halvår.  

Förutom aE nya projekt Bllkommer så blir alla projekt dyrare på grund av högre produkBonskostna-
der, deEa har varit svårt aE förutse då det handlar om världsläget. Med tanke på aE vi nu ser vilka 
konsekvenser det får för våra kostnader så är det hög Bd aE dra i handbromsen för vissa investe-
ringsprojekt. 

Till skillnad från Bdigare år har vi inte pratat om investeringsprogrammet på strategidagarna vilket 
självklart försvårar vårt arbete i opposiBon. För varje ny investering innebär det kostnader för driM 
och underhåll som kommer aE belasta driMsbudgeten framöver vilket kommer bli eE problem då 
ekonomin framöver inte ser särskilt ljus ut. Det kommer också aE innebära aE lånen behöver öka då 
det troligtvis inte kommer vara möjligt aE finansiera investeringarna i det löpande kassaflödet. Lånen 
har ökat drasBskt sedan 2018, från 680 mkr Bll 1220 mkr. Med den redan aviserade ränteökningen 
kommer det gräva djupa hål i kommunens driMsbudget.  

Av de beslutade strategiska investeringarna i kommunstyrelsen under det senaste året har vi avslagit 
följande projekt och yrkar på aE dessa ska strykas ur investeringsprogrammet: 

• Amaryllisparken

• Gymnasiets kök

• Café Bonza

• PeEerboda återvinningscentral (den del som rör de stora summorna för konstverk m.m.)

• Cykelplanens omfaEning samt mer stadsodling

• Etapp 4 NTC Entrétorget (delar av planen där ambiBonsnivån borde sänkas)

• Gång- och cykelväg Strömfallsvägen

Anki Svensson (M) opposiBonsråd 

För den moderata gruppen  


	Reservation

